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ROMÂNIA 

SUCEAVA 

CONSILIUL LOCAL RÂȘCA 

Nr. 134 din 08.07.2021 

 

PROCES VERBAL 

 

 Încheiat astăzi 08.07.2021, în şedinţa extraordinară a Consiliului Local Râşca, convocat 

prin Dispoziţia nr. 245 din 05.07.2021. 

 Pentru buna desfăşurare a lucrărilor şedinţei, domnul consilier Butnariu Nicolae anunţă 

că preşedintele de şedinţă este domnul David Dragoș-Ioan care a fost ales preşedinte de şedinţă 

din data de 30.06.2021. 

 Domnul David Dragoș-Ioan, în calitatea sa de preşedinte de şedinţă, preia conducerea 

lucrărilor şedinţei, dând posibilitatea secretarului comunei să efectueze apelul nominal al 

consilierilor, care informează că din cei 15 consilieri invitaţi, sunt prezenţi sunt 14, domnul Rusu 

Neculai, fiind absent, după care prezintă ordinea de zi: 

 

1.Proiect de hotărâre nr. 43 din 02.07.2021 privind aprobarea rectificării de buget 

pe anul 2021; 

Se votează ordinea de zi, constatându-se unanimitate şi se trece la discutarea punctului de 

pe ordinea de zi. 

1.Proiect de hotărâre nr. 43 din 02.07.2021 privind aprobarea rectificării de buget 

pe anul 2021;  

Se citește expunerea de motive și proiectul de hotărâre de către domnul primar,  raportul 

aparatului de specialitate, iar comisia aprobă dezbaterea în plen. Domnul contabil explică 

referatul de specialitate, sumele primite și repartizarea acestora, inclusiv a fondului de rezervă, în 

sumă de 268.764 lei lei care se va folosiv, astfel: suma de 56.214 lei se va folosi cofinanțare 

pentru achiziționare IMOG, suma de 62.050 lei se va folosi pentru proiectul privind decolmatare 

pârâu Râșca, suma de 22.200 lei se va folosi pentru plata coșurilor de gunoi achiziționate, suma 

de 117.400 lei se va folosi pentru achitarea parcării și împrejmuirii de la Dispensar Umna Râșca 

și suma de 11.100 lei se va achita dirigintele de șantier pentru lucrarea Pod Vad. Doamna Dănilă 

Nicoleta întreabă daca plata făcută este pentru lucrările executate sau care se vor executa. 

Domnul Chihaia Vasile propune să fie făcute diguri pe prund din gabioane, nu diguri din balast 

întrucât acesta este luat de apă. Domnul primar spune că trebuie să fie făcute decolmatări ca să 

evităm inundațiile, sens în care au avut loc discuții cu reprezentanții Apelor Române.  

 

Domnul Bosînceanu Ion propune cumpărarea unui utilaj propriu pentru a se începe aceste 

lucrări. Domnul Chihaia Vasile spune să fie făcute lucrăriri la vedere dar să se informeze și 

consilierii locali de toate lucrările și procedurile, sens în care propune construire de diguri din 
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gabioane. Domnul Lămășanu Gheorghe este de acord să se facă lucrări și săs se ia măsuri din 

timp. Domnul Avăcăriței Vasile întreabă ce lucrării trebuie să se mai facă la Căminul din Jahalia. 

Alte discuții nu mai sunt, drept pentru care se supune proiectul spre aprobare, 

constatându-se unanimitate, cu 12 voturi pentru. 

Alte probleme nu mai sunt, preşedintele de şedinţă propune încheierea lucrărilor. Drept 

pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal. 

 

 

Preşedinte de ședință                                                    Secretar comuna  

           David Dragoș-Ioan                                                         Rusu Ana Maria                                                                                             


